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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2015. június 9-én 14:00 órakor a MEE központi irodájában 
megtartott üléséről. 

 
Jelen voltak:  Haddad Richárd, Dr. Hartmann Bálint, Kovács András, Kovács László, Dési 
Albert, Pálfi Zoltán, Görgey Péter helyett Dr. Danyek Miklós, Hollósy Gábor, Dr. Tóth Judit, 
Orlay Imre, Tóth József, Rubint Dezső Elnökségi tagok, továbbá Ángyánné Kiss Zsuzsanna, 
Tóth Péterné és Günthner Attila állandó meghívottak. 

Kimentette magát: Béres József, Vinkovits András, Bánhegyesi Attila, Dr. Kádár Péter, 
Nagy János, Veisz Imre, Rejtő János, Divényi Dániel, Balázs Péter. 

Első napirendi pontként  Haddad Richárd az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetéről adott rövid összefoglalót. Az előző ülésen az Elnökség elvileg 
támogatta a MEE Dél-Alföldi Déri Miksa Koordinációs Központ által benyújtott régiós szintű 
támogatással kapcsolatos igényét, amelyben a Békéscsabai és a Szegedi szervezet 
együttesen 600 eFt támogatást kért a területi szervezetek és az önkormányzatok szakmai 
kapcsolatát erősítő céllal szervezendő szakmai konferencia bonyolítására. Ugyanakkor kérte 
a költségterv és a szakmai program részletes megküldését. Tóth József jelezte, hogy az 
elnökség által kért részletes költségterv és a szakmai program a mai ülésre még nem készült 
el. 

Második napirendi pontként  Haddad Richárd a 91. KGY határozataiból adódó feladatokat 
foglalta össze. A Titkárság az egyszerűsített beszámolót (mérlegbeszámoló, eredmény 
kimutatás, közhasznúsági mellékletű), a könyvvizsgálói jelentést és a Küldöttgyűlés 
jegyzőkönyvét megfelelő módon és időben eljuttatta az Országos Bírói Hivatal részére. A 
Küldöttgyűlésen elhangzott észrevételeknek megfelelően módosított Alapszabályt és a 
kapcsolódó kísérő dokumentumok elkészültek. Ezeket a Kurátor Kft. június 11-ig 
személyesen érkezteti a Törvényszéken. Az Elnökség kéri, hogy a Jelölő Bizottság tartsa 
meg nyáron alakuló ülését annak érdekében, hogy a szeptemberi Elnökségi ülésen 
érdemben tudjunk foglalkozni az előttünk álló feladatokkal. A Jelöltállítási 
Követelményrendszert fel fogjuk tenni a honlapra. A fentiek ismertetése után Haddad 
Richárd megjegyezte, hogy a Küldöttgyűlésen kevesen voltak. Nagyon sokan vissza sem 
jeleztek a részvételüket illetően, de sokan nem jöttek el azok közül sem, akik pozitívan 
jeleztek vissza. Kérte, hogy a Titkárság gyűjtse le az előbb említett kategóriákba tartozó 
Küldötteket annak érdekében, hogy a szervezetek vezetőit tájékoztathassuk és 
megkérdezzük a passzivitás okát. Ősszel meg fogjuk kérdezni a Küldötteket is a következő 
tisztújító Küldöttgyűlés megfelelő időpontjáról.  

Harmadik napirendi pontként  Günthner Attila kiemelte az Egyesületi Elnökség 2015. II. 
félévi munkatervének írásban is megküldött módosítási javaslatait. Szeptemberben 
napirendre vesszük az elmúlt időszak görgetett határozatait, hogy azokat lezárhassuk. Egy 
héttel előre kellett hozni az OET tervezett időpontját a kijelölt szálloda foglaltsága miatt. 
Ángyánné Kiss Zsuzsanna javasolta, hogy a szeptemberi Elnökségi ülésen a 2015 terv-tény 
összehasonlításon és 2016-2018 évi terv indítása mellett nézzük meg a tárgyévi várható 
eredményt is, hogy szükség esetén beavatkozhassunk. Günthner Attila jelezte, hogy a 
központ várható eredményéről, valamint a területi szervezetek tanulmányút és oktatási 
tevékenyégének várható eredményeiről be tud számolni szeptemberben. Az Egyesületi 
Elnökség a fenti kiegészítéssel 27/2015 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta az 
Egyesületi Elnökség 2015. II. félévi munkatervét. 

Negyedik napirendi pontként  Haddad Richárd tartott rövid tájékoztatót az 62. vándorgyűlés 
előkészítéséről. A rendezvény jelentkezési felületét megnyitottuk, a kiállító helyek 70%-ka 1 
héten belül lefoglalásra került. 2015. július 10-ig lehet kedvezményes feltételekkel jelentkezni 
a rendezvényre. Folynak a tárgyalások arról a lehetőségről, hogy a rendezvény 2. napján 
(csütörtökön) megjelenne egy E-mobilitás kiállítás, ami ugyanazon a héten, pénteken és 
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hétvégén lesz bemutatva Budapesten. A 63. Vándorgyűlés főtámogatói címére elsősorban a 
MAVIR-t szeretnénk felkérni. Utoljára 2009-ben támogatta a rendezvényt. Amennyiben a 
MAVIR felkérése sikertelen, az EDF-et szeretnénk felkérni a főtámogatói cím vállalására. Az 
Elnökségi ülésen megerősítésre került, hogy az OTD-k különdíjazottjai csütörtökön fognak 
előadni a Vándorgyűlésen. 

Ötödik napirendi pontként  az Egyesületi Elnökség a Magyar Elektrotechnikai Egyesület 
Partnere cím odaítéléséről döntött, melyet a MEE évente egy jogi személyiségű társaságnak, 
vagy MEE tagsággal nem rendelkező magánszemélynek adományozza, amely/aki a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesületet céljainak elérésében kiemelkedően támogatta, az egyesülettel 
műszaki, tudományos, gazdasági vagy társadalmi téren eredményesen együttműködött, 
hozzájárult a MEE mint közhasznú civilszervezet rangjának, elismertségének erősítéséhez.  
Az Egyesületi Elnökség 28/2015 számú dönt ő többség ű határozatával  a díjat 2015-ben a 
Protecta Elektronikai Kft.-nek ítéli elsősorban a MEE Mentor programjának és Védelemi és 
Irányítástechnikai fórum 2015. rendezvényének támogatása miatt. 

Hatodik napirendi pontként  Kovács László ismertette a MEE VET 2015. évi munkatervét. A 
DSO-któl igény érkezett a képzési rendszer változtatására: 
• etikai eljárások szigorítása 
• magasabb színvonalú vizsga 
• méréstechnikai szakterület képviselőjének jelenléte a vizsgán 
• új jelentkezők és ismeretfelújítók külön képzése 
ELMŰ DSO munkatársai részt vettek képzéseken (Pécs, Békéscsaba, Miskolc, Budapest), a 
képzési anyagot felülvizsgálták és kiegészítették az általuk fontosnak vélt ismeretekkel. Az 
E.ON-nál kiemelt fontosságú a munkavédelem, az etikai eljárások és tanulságai. A fentiek 
miatt új tananyagot és új jegyzetet kellett készíteni. A területi szervezetekkel személyes 
egyeztetést tartunk júniusban. A képzések szeptemberben indulnak. Ezt követően bemutatta 
a MEE VET pénzügyi tervét, amellyel kapcsolatban Ángyánné Kiss Zsuzsanna és Günthner 
Attila könyveléstechnikai szempontból kérdéseket fogalmazott meg. A pontosított pénzügyi 
tervet a szeptemberi Elnökségi ülésre be kell terjeszteni.   

Hetedik napirendi pontként  Haddad Richárd számolt be a Villamos Szakma Napja 
rendezvényről. A szervezők megkeresték a MEE-t, hogy legyen szakmai támogatója a 
rendezvénynek. A rendezvény főbb pillérei: 
- szakmai konferencia, MMK kötelező szakmai továbbképzés, 
- gyártói, forgalmazói, szolgáltatói kiállítás,  
- szórakoztató programokkal színesített gálavacsora, 
- szakmai díjak átadása (év kereskedője, gyártója, kivitelezője, tervezője stb.), tervpályázat. 
A jelenleg rendelkezésünkre álló információk nem elegendőek ahhoz, hogy a felkéréssel 
kapcsolatban felelős döntést tudjunk hozni. A részletes program és az átadandó díjak 
feltételrendszerének ismeretében tudunk döntést hozni. Amint ezek rendelkezésre állnak 
visszatérünk rá.  

Nyolcadik napirendi pontként  Orlay Imre számolt be a MEE honlapon közzétett és a 
hallgatók által választható önálló labor, diplomaterv és szakdolgozat témák helyzetéről. 

Honlapon választható önálló labor, diplomaterv és szakdolgozat témák száma 80  
Hallgatók által megjelölt témák szám      33 
Témakidolgozásra jelentkezett hallgatók száma     28 
Mentor és hallgató konzultáció után megkezdett témák    22 

A mentor értesítésének menete: 

1) A hallgatói jelentkezés megérkezik a MEE Központhoz, amelyet Babka Gábor továbbít az 
adott mentor felé. Az értesítést másolatban a terület / szakosztály vezetője is megkapja.  

2) A mentor felveszi a kapcsolatot a hallgatóval, amelyet követően értesíti a központot a 
téma helyzetéről. (sikeres volt-e a megbeszélés, lezárható-e a téma stb.) 



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

 3 

3) Amennyiben ez nem történik meg 1-1,5 hét elteltével, Babka Gábor rákérdez a mentornál 
(+ vezetőnél) a mentorálás helyzetére.  

Mentor visszajelzések aránya  

Megkeresésé után elsőre visszajelzett    2 
Másodszorra jelzett vissza      11 
Harmadszorra jelzett vissza      5 
A honlapon kialakított rendszeren kívül létrejött kapcsolatok 15 

A statisztikák két fontos dologra hívják fel a figyelmet: 1. A program sikeres. A honlapon a 
kapcsolódó oldalt több mint 1100-an nézték meg. 2. A hallgatók és a mentorok között a 
kapcsolat nehezen jön létre. Egy-egy esetben a hallgatónak több mint egy hónapot kell 
várnia. Ezen kell javítanunk! Egy ilyen sikeres programnál ezt nem engedhetjük meg 
magunknak. A helyzeten javíthatunk, ha a honlapon mindig csak olyan témák vannak fenn, 
amelyek mentorainak időbeosztása megengedi a Mentorálást. Ennek érdekében kérjük a 
szervezetek vezetőit és a mentorokat is, hogy bármilyen változás történik, jelezzék 
közvetlenül Babka Gábornak, hogy a felületet aktualizálhassa. 

Egyebek: 

• Dési Albert számolt be Almási Sándor és Garai János miniszteri elismerő okleveleiről, 
melyek részleteiről a MEE honlapján számoltunk be.  

• Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget, hogy a MEE Világítástechnikai társaság 
(VTT) pályázatot nyújtott be, szakmai tanulmányút támogatására. A szakmai tanulmányút 
programja lehetőséget nyújt a MEE és az idén 20 éves Világítástechnikai Társaság 
érdeklődő tagjainak a zselici Csillagoségbolt-park eddigi, és ez évben újonnan megnyitott 
kiállítások megtekintésére, szakmai ismereteik bővítésére. Az Egyesületi Elnökség 
29/2015 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta az esemény támogatását 250 000 
Ft mértékig a következő pályázati feltételek betartása mellett: 

o A támogatandó rendezvény résztvevőinek legalább 20%-a, a rendező 
szervezeten kívül, más szervezetbe regisztrált egyesületi tag legyen. 

o Az egy főre jutó támogatási összeg nem haladhatja meg a bruttó 5.000 Ft/év 
értéket. 

Budapest, 2015. április 28.  

 
 
 
Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

Günthner Attila Haddad Richárd  
Irodavezető Főtitkár  

 


